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Abstract (en)
The component (E) has a drain container (1) containing a cover (6), and a lighting device (B) provided with a light element (11) i.e. LED, in the
cover. The lighting device is supplied with current from a network. An inductive power transfer device (V) is provided between the network and the
lighting device for permanent supply of the light element with the current. The inductive power transfer device is formed without a galvanic contact
and comprises a feed part (13) made of plastic. The lighting device comprises a board (9) and is injected into a die-casting-mold part.

Abstract (de)
In einer Entwässerungs-Baugruppe (E), insbesondere einer Entwässerungsrinne (R) oder einem Ablauf (1), mit einem oben offenen, eine
obenliegende Abdeckung (6) enthaltenden Ablaufbehälter (1) ist in der Abdeckung (8) wenigstens eine aus dem Netz mit Strom versorgbare
Beleuchtungseinrichtung (B) vorgesehen, und wird die zum Betrieb der Beleuchtungseinrichtung (B) benötigte elektrische Leistung zwischen dem
Netz und der Beleuchtungseinrichtung (B) durch eine ohne galvanischen Kontakt ausgebildete induktive Leistungs-Übertragungsvorrichtung (V)
bereitgestellt.
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